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            ROMANIA 
  JUDETUL IALOMITA 
CONSILIUL LOCAL BALACIU 
 

P R O C E S   V E R B A L    
Incheiat astazi 09.04.2014 

 
In sedinta extraordinară a Consiliului Local Balaciu,la care participa urmatorii consilieri: 

Bustea Vasile – avand si functia de viceprimar al comunei, Mereuta Aurelia, Radu Ion , Velicu Victor , 
Sambetianu Viorica, David Daniel, Toma Gheorghe, Simion Nicoleta,Panait Steliana, Danescu 
Cristian. 

A fost absent nemotivat d-na Soare Vasilica. 
La sedinta a mai participat :Mihu Cornel-primarul comunei , Trandafir Alexandru Viorel - 

secretarul comunei Balaciu. 
Având în vedere că mandatul de preşedinte de şedinţă al d-nei Simion Nicoleta a încetat, 

secretarul comunei solicită consilierilor prezenţi să facă propuneri pentru alegerea unui nou 
preşedinte de şedinţă. 

D-na Simion Nicoleta propune pe d-na Sambetianu Viorica. 
Se supune la vot propunerea făcută şi se adoptă cu 10 voturi ,,pentru,, Hotărârea 

nr.12/2014. 
Se da cuvântul secretarului comunei pentru a da citire procesului verbal al sedintei din data 

de 25.02.2014.Deoarece nu sunt obiectii cu privire la continul procesului verbal, se supune la vot şi 
se aprobă cu 10 voturi <pentru> 

Se da cuvantul primarului comunei pentru a prezenta proiectul ordinii de zi:  
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării şi completării Statutului ADIL Ialomita: 

     - iniţiator – primar Mihu Cornel 
2. Proiect de hotarare privind modificarea HCL Balaciu nr.4 din 25.02.2014 pentru aprobarea 

Regulamentului de vânzare a bunurilor imobile proprietatea privată a comunei: 
    - iniţiator – primar Mihu Cornel 
3. Proiect de hotărâre pentru aprobarea Regulamentului de organizare,exploatare şi 

concesionare a păşunilor permanente aflate în domeniul privat al comunei 
    - iniţiator – primar Mihu Cornel 
Se supune la vot proiectul ordinii de zi,care se aprobă cu 10 voturi <pentru>. 

 La punctul 1 al ordinii de zi , d-nul primar prezintă proiectul de hotărâre.  
 D-nul consilier Andronache Dan prezintă raportul compartimentului de specialitate care 
avizează favorabil proiectul de hotărâre.. 
 D-nul Velicu Victor prezintă raportul comisiei de buget finante,care avizează favorabil proiectul 
de hotărâre. 
 Secretarul comunei prezintă avizul de legalitate,favorabil proiectului de hotărâre. 
 Deoarece nu sunt înscrieri la cuvânt, se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adoptă cu 10 
voturi<pentru> Hotărârea nr.13/2014 
 La punctul 2 al ordinii de zi , d-nul primar prezintă proiectul de hotărâre.  
 D-nul secretar prezintă avizul de legalitate,favorabil proiectului de hotărâre 
 Deoarece nu sunt înscrieri la cuvânt, se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adoptă cu 10 
voturi<pentru> Hotărârea nr.14/2014. 
 La punctul 3 al ordinii de zi , d-nul primar prezintă proiectul de hotărâre.  
 D-nul secretar prezintă avizul de legalitate,favorabil proiectului de hotărâre 
 D-nul Velicu Victor prezintă raportul comisiei de buget finante,care avizează favorabil proiectul 
de hotărâre. 
 Se fac înscrieri la cuvânt. 
 D-nul viceprimar Bustea Vasile propune ca numarul membrilor comisiei de atribuire a 
suprafeţelor de păşune să fie 7 în loc de 5 pentru a cuprinde cel puţin un consilier local din fiecare 
sat.Propune totodată ca din comisie să facă parte, pe lângă preşedinte şi reprezentantul 
compartimentului registrul agricol,următorii consilieri: Radu Ion,Simion Nicoleta,Toma 
Gheorghe,Sambetianu Viorica,Dănescu Cristian. 
 Se supune la vot propunerea care se adoptă în unanimitate. 
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 Secretarul comunei solicită cuvântul şi informează consiliul local că în data de 26.03.2014 a 
participat la invitatia DAJ Ialomita la o instruire privind modalitatea de închiriere în anul 2014 a 
păsunii,modalitate înscrisă în regulament.Consideră că în acest moment,cel mai important lucru este 
ca toţi crescătorii de animale din comună să fie informati asupra necesităţii de a depune o cerere la 
primărie pentru închiriere păşune.Au fost organizate întâlniri cu cetăţenii pe fiecare sat,li s-au adus la 
cunostinţă prevederile regulamentului dar roagă consilierii locali ca în întâlnirile pe care le au cu 
cetăţenii să-i mai informeze încă o dată asupra acestui aspect. Totodată solicită consilierilor prezenţi 
să stabilească potrivit anexei 3 la regulament,producţia de masă verde pe ha de păşune. 
 D-na Mereuţă Aurelia – intreabă dacă persoanele din celelalte sate ale comunei se pot înscrie 
în asociatia crescatorilor de animale din satul Copuzu. 
 Se raspunde de către viceprimar că acest lucru este posibil pentru orice persoană care 
doreste şi acceptă prevederile statutului. 
 D-nul Toma Gheorghe întreabă care este suma ce se va plăti pe cap de animal. 
 Secretarul comunei raspunde,arătând că redeventa se va plăti pe suprafaţă si nu pe animal 
dar nu se poate stabili acum ci numai după expirarea termenului de depunere a cererilor şi după 
calcularea procentajului UVM ce revine fiecăruia, coroborat cu amplasamentul păşunii. 
 D-nul viceprimar propune ca pentru stabilirea producţiei de masă verde pe ha, păsunea să fie 
împărţită în doua categorii,respectiv păşune cuprinsă între sat şi râul Ialomita cu o producţie de masă 
verde de 1,5 to/ha şi păşune situată peste râul Ialomiţa cu o producţie de masă verde de 3  to/ha. 
 Se supune la vot propunerea  care se adoptă în unanimitate. 
 Secretarul comunei – utilizatorii de păşune vor plăti la primărie două sume,respectiv 
redeventa calculată potrivit celor aprobate anterior şi taxa pe teren prevăzută de art.256 alin. 3 din 
Codul fiscal. 
 Deoarece nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se supune la vot proiectul de hotărâre şi se adoptă 
cu 10 voturi<pentru> Hotărârea nr.15/2014. 
 D-na Mereuţă Aurelia solicită cuvântul şi atrage atenţia d-lui viceprimar asupra faptului că 
foarte mulţi oameni din comuna înscrişi la medicul de familie sunt nemulţumiţi de programul de lucru 
al acesteia.Să se facă o sesizare a Casei judetene de Sănătate. 
 Deoarece nu mai sunt discuţii, preşedintele de şedinţă declară închise lucrările şedinţei.   
 Rezultatul votului exprimat de consilieri,pentru proiectele de hotărâre înscrise pe ordinea de 
zi,este urmatorul: 
 

Vot Nr. 
Crt. 

Numele si 
prenumele 

consilierului 
Proiect nr.1 Proiect nr.2 Proiect nr.3 Proiect nr.4 

1 Bustea Vasile Pentru Pentru Pentru Pentru 

2 Mereuta Aurelia Pentru Pentru Pentru Pentru 

3 Toma Gheorghe Pentru Pentru Pentru Pentru 

4 Velicu Victor Pentru Pentru Pentru Pentru 

5 Radu Ion Pentru Pentru Pentru Pentru 

6 Simion Nicoleta Pentru Pentru Pentru Pentru 

7 David Daniel Pentru Pentru Pentru Pentru 

8 Sambetianu Viorica Pentru Pentru Pentru Pentru 

9 Panait Steliana Pentru Pentru Pentru Pentru 

10 Danescu Cristian Pentru Pentru Pentru Pentru 

11 Soare Vasilica Absent Absent Absent Absent 

 
 Drept care am încheiat prezentul proces verbal. 
 
  PRESEDINTE DE SEDINTA            S E C R E T A R 
           Sambetianu Viorica                           Alexandru Viorel Trandafir 


